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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Daniel Mohorović (SDP) je na 28. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 27. studenog 2019. godine postavio vijećničko 
pitanje: 
 
„Planira li se poboljšanje uočljivosti pješačkih prijelaza na području cijelog Grada Labina? 

 

Obrazloženje: 

 

Postoji nekoliko mogućnosti poboljšanja vidljivosti pješačkih prijelaza na području našeg 
grada kao što su: a) horizontalna svjetlosna signalizacija odnosno podni ledni indikatori i l 
i b) 3 D pješački prijelazi. Poboljšanjem uočljivosti pješačkih prijelaza povećala bi se 
sigurnost pješaka i usporio promet.“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Donald Blašković, pročelnik Upravnog odjela za 
komunalno gospodarstvo i upravljanje imovinom: 
 
„Zahvaljujem na postavljenom pitanju. 
Do sada smo sve pješačke prijelaze u blizini škola adekvatno i kvalitetno obilježili i idemo u 
tom smjeru da se svi pješački prijelazi kvalitetnije obilježe. U Nacrtu prijedloga Programa 
održavanja komunalne infrastrukture Grada Labina za 2020. godinu smo predvidjeli 
kvalitetnije obilježavanje pješačkih prijelaza u samom centru grada tj. u Ulici Zelenice  i to od 
skretanja prema Rudarskoj ulici do kružnog toka kod O.Š. Matije Vlačića. Mi smo već 
sagledali sve mogućnosti dodatnog obilježavanja i nadam se da ćemo u tom pravcu ići i u 
ostalim proračunskim godinama. Moram skrenuti pozornost da tamo gdje je kolnik dotrajao 
nije dostatno samo ga horizontalno obilježiti, već staviti novi kolnik i tek onda ga bojom 
obilježiti, naime sada se radi s novim, puno kvalitetnijim bojama, radi se o plastičnom 
materijalu i takva boja traje duže vremena i u tom smjeru se želi ići i u narednim godinama.“ 
 
 
 

Sa poštovanjem,  

                                                                  Pročelnica 
                                  Loreta Blašković,v.r. 
 

  

  


